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Protokół Nr 7/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, 

które odbyło się w dniu 11 lipca 2024r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., 

przy ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

 W posiedzeniu udział wzięli: Krzysztof Karwatowicz – starosta, Zbigniew Surma – wicestarosta, 

Agnieszka Hołubowska – członek Zarządu, Andrzej Legan – członek Zarządu, Mariusz Śpiewanek – członek 

Zarządu, Liliana Tarasiuk – skarbnik, Karolina Andrzejak – sekretarz, Małgorzata Mierkiewicz – inspektor  

w samodzielnym stanowisku ds. Wychowania i Oświaty, Magda Olechnowicz – naczelnik w wydziale BNŚ, 

Kamilla Bednarska – z-ca naczelnika wydziału BNŚ OŚ, Agata Nowak – z-ca naczelnika wydziału komunikacji, 

Franciszek Ludniewski – starszy inspektor w wieloosobowym stanowisku ds. OR,  Monika Klimczak – 

inspektor w wydziale SP, Adriana Tutak – dyrektor PCPR Gorzów Wlkp., Agnieszka Harasimowicz – Naczelnik 

w Wydziale DR. 

 

Lista obecności członków Zarządu Powiatu z posiedzenia Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu.  

 

Lista obecności gości z posiedzenia Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz o godz. 12:00  otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu, powitał 

obecnych oraz przedstawił tematykę posiedzenia: 

 

Tematyka posiedzenia: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 6/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się 

27 czerwca 2024 roku. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie pozbawienia dróg położonych  

w miejscowości Kostrzyn nad Odrą kategorii dróg powiatowych.  

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Gorzowskiego na 2024r.  

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia zmiany planu 

finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2024 r. uchwalonego uchwałą nr 

LXVIII/385/2024 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 11 marca 2024 r.  

5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie w sprawie zaopiniowania projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Deszczno na lata 2024-2027 z perspektywą na lata 2028 

- 2031”.  

6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla 

nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego.  

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla 

nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego.  

8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla 

nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego.  

9. Wniosek Zastępcy Naczelnika Wydziału Komunikacji Agaty Nowak z prośbą o zajęcie stanowiska  

w sprawie rozłażenia na raty Panu E.P. należności głównej.  
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10. Wniosek Sołtysa Sołectwa Stare Polichno Marii Pawlak o dofinansowanie imprezy p.n. „Festyn 

rodzinny Polichnianka”.  

11. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu  

nr 6/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się w dniu  

27 czerwca 2024r.? 

 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie w/w protokół. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili protokół nr 6/2024  z posiedzenia  Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 27 czerwca 2024r. 

 

Ad 2. Pani Agnieszka Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady 

Powiatu Gorzowskiego w sprawie pozbawienia dróg położonych w miejscowości Kostrzyn nad Odrą 

kategorii dróg powiatowych. Zaznaczyła, że jest to pokłosie decyzji, podjętej na Zarządzie w dniu 

30.01.2024r.   

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie pozbawienia dróg położonych w miejscowości Kostrzyn nad Odrą kategorii dróg powiatowych. 

 

Ad.4. Pani Adriana  Tutak przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia zmiany planu finansowego środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 

2024 r. uchwalonego uchwałą nr LXVIII/385/2024 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 11 marca 2024 r. 

Poinformowała, że Zastępca Prezesa Zarządu PFRON określił wysokość środków przyznanych Powiatowi 

Gorzowskiemu na 2024r. (kwota 3 734 423,00 zł). 

 Plan finansowy PFRON na 2024 r. przewiduje dla samorządów powiatowych środki na zadania: 

1. z zakresu zatrudnienia i rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych realizowane przez Powiatowy 

Urząd Pracy, w tym: 

 przyznawanie osobom niepełnosprawnym środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej, 

rolniczej lub podjęcia działalności w formie spółdzielni socjalnej,  

 zwrot środków wyposażenia stanowisk pracy,                                       

2. z zakresu rehabilitacji społecznej, w tym: 

 dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 

rehabilitacyjnych,  

 dofinansowanie kosztów działania warsztatów terapii zajęciowej, 

 dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych, 

 dofinansowanie zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane 

osobom niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów, 

 dofinasowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny dla osób niepełnosprawnych,                                     
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 likwidacja barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych w związku 

z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych, 

 

 Po analizie wykorzystania środków PFRON na poszczególne rodzaje zadań, zaproponowała aby 

wprowadzić przesunięcia w następujący sposób:  

 zmniejszyć dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych w turnusach rehabilitacyjnych  

(art. 35a ust. 1 pkt. 7 lit A) o kwotę 7 780,00 zł  

 zmniejszyć dofinansowanie do zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze ( art. 

35a ust. 1 pkt 7 lit. c ) o kwotę 12 220,00 zł 

 zwiększyć  dofinansowanie  zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny ( art. 35a ust. 1 pkt 7 lit. C )  

o kwotę  20 000,00 zł 

Dodała, że projekt zmiany podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadający według algorytmu w 2024 roku dla Powiatu Gorzowskiego został pozytywnie zaopiniowany 

przez Powiatową Społeczną Radę ds. Osób Niepełnosprawnych.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zatwierdzenia zmiany planu finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2024 r. 

uchwalonego uchwałą nr LXVIII/385/2024 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 11 marca 2024 r. Uchwała 

otrzymała nr 10/2024. 

 

Ad.5. Pani Magda Olechnowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego w sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Deszczno na lata 2024-2027 z perspektywą na lata 2028 - 2031”.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Deszczno na lata 2024-2027  

z perspektywą na lata 2028 - 2031”. Uchwała otrzymała nr 11/2024. 

 

Ad.6. Pani Małgorzata Mierkiewicz przedstawiła i szczegółowo projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego. Nauczyciel psycholog w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

Nr 1 w Gorzowie Wlkp. złożył w dniu 26 czerwca 2024 r. wniosek o podjęcie postępowania 

egzaminacyjnego na stopień nauczyciela mianowanego. Nauczycielom, którzy złożą wnioski  

o podjęcie postępowania egzaminacyjnego do dnia 30 czerwca danego roku, organ prowadzący wydaje 

decyzję o nadaniu lub odmowie nadania stopnia awansu zawodowego w terminie do dnia  

31 sierpnia danego roku. Postępowanie egzaminacyjne przeprowadza komisja egzaminacyjna, którą 

zgodnie z art. 9g ust. 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 986), 

powołuje organ prowadzący. Na podstawie art. 91d pkt 2 ustawy Karta Nauczyciela zadania i kompetencje 
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organu prowadzącego w powyższym zakresie należą do Zarządu Powiatu Gorzowskiego. W skład tej komisji 

wchodzą:  

- przedstawiciel organu prowadzącego, jako jej przewodniczący; 

- przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

- dyrektor szkoły; 

- dwaj eksperci z listy ekspertów ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty  

i wychowania. 

Następnie zaproponowała swoją kandydaturę na przewodnicząca komisji konkursowej. 

 

Członkowie Zarząd jednogłośnie zatwierdzili osobę Pani Małgorzaty Mierkiewicz jako 

przewodniczącą komisji konkursowej. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. Uchwała otrzymała nr 12/2024. 

 

Ad.7. Pani Małgorzata Mierkiewicz przedstawiła i szczegółowo projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego. Nauczyciel języka angielskiego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Lipkach Wielkich złożył wniosek o podjęcie postępowania egzaminacyjnego na stopień 

nauczyciela mianowanego. Nauczycielom, którzy złożą wnioski o podjęcie postępowania egzaminacyjnego 

do dnia 30 czerwca danego roku, organ prowadzący wydaje decyzję o nadaniu lub odmowie nadania 

stopnia awansu zawodowego w terminie do dnia 31 sierpnia danego roku. Postępowanie egzaminacyjne 

przeprowadza komisja egzaminacyjna, którą zgodnie z art. 9g ust. 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – 

Karta Nauczyciela (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 986), powołuje organ prowadzący. Na podstawie art. 91d pkt 2 

ustawy Karta Nauczyciela zadania i kompetencje organu prowadzącego w powyższym zakresie należą do 

Zarządu Powiatu Gorzowskiego.  

W skład tej komisji wchodzą:  

- przedstawiciel organu prowadzącego, jako jej przewodniczący; 

- przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

- dyrektor szkoły; 

- dwaj eksperci z listy ekspertów ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty i wychowania. 

Następnie zaproponowała swoją kandydaturę na przewodnicząca komisji konkursowej. 

 

Członkowie Zarząd jednogłośnie zatwierdzili osobę Pani Małgorzaty Mierkiewicz jako 

przewodniczącą komisji konkursowej. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. Uchwała otrzymała nr 13/2024. 
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Ad.8. Pani Małgorzata Mierkiewicz przedstawiła i szczegółowo projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego. Nauczyciel historii w Zespole Szkół w Kostrzynie nad Odrą  

złożył w dniu 25 czerwca 2024 r. wniosek o podjęcie postępowania egzaminacyjnego na stopień nauczyciela 

mianowanego. Nauczycielom, którzy złożą wnioski o podjęcie postępowania egzaminacyjnego do dnia 30 

czerwca danego roku, organ prowadzący wydaje decyzję o nadaniu lub odmowie nadania stopnia awansu 

zawodowego w terminie do dnia 31 sierpnia danego roku. Postępowanie egzaminacyjne przeprowadza 

komisja egzaminacyjna, którą zgodnie z art. 9g ust. 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela 

(t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 986), powołuje organ prowadzący. Na podstawie art. 91d pkt 2 ustawy Karta 

Nauczyciela zadania i kompetencje organu prowadzącego w powyższym zakresie należą do Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego.  

W skład tej komisji wchodzą:  

- przedstawiciel organu prowadzącego, jako jej przewodniczący; 

- przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

- dyrektor szkoły; 

- dwaj eksperci z listy ekspertów ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty i wychowania. 

Następnie zaproponowała swoją kandydaturę na przewodnicząca komisji konkursowej. 

 

Członkowie Zarząd jednogłośnie zatwierdzili osobę Pani Małgorzaty Mierkiewicz jako 

przewodniczącą komisji konkursowej. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. Uchwała otrzymała nr 14/2024. 

 

Ad.9. Pani Agata Nowak przedstawiła wniosek z prośbą o zajęcie stanowiska w sprawie rozłażenia 

na raty Panu E.P. należności głównej. Nadmieniła, że Pan E.P. dobrowolnie zaczął wpłacać na rzecz powiatu 

gorzowskiego kwoty w wysokości odpowiadającej wysokości wnioskowanej przez stronę raty tj. po 200 zł 

miesięcznie. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu podjęli dyskusję w podniesionym temacie, zajmując wspólne stanowisko  

w którym wyrazili zgodę rozłażenia na raty Panu E.P. należności głównej. 

Wniosek Zastępcy Naczelnika Wydziału Komunikacji Agaty Nowak z prośbą o zajęcie stanowiska  

w sprawie rozłażenia na raty Panu E.P. należności głównej stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.10. Pani Monika Klimczak przedstawiła wniosek Sołtysa Sołectwa Stare Polichno Marii Pawlak  

o dofinansowanie imprezy p.n. „Festyn rodzinny Polichnianka”. Zaznaczyła, że wniosek przeszedł ocenę 

formalną i merytoryczną pozytywnie.  

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
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Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa Sołectwa Stare Polichno Marii Pawlak  

o dofinansowanie imprezy p.n. „Festyn rodzinny Polichnianka” przyznając dofinansowanie w kwocie 

1000,00 zł. 

Wniosek Sołtysa Sołectwa Stare Polichno Marii Pawlak o dofinansowanie imprezy p.n. „Festyn 

rodzinny Polichnianka” stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. Skarbnik Liliana Tarasiuk przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024r. 

poinformowała, że: zwiększa się dochody i wydatki powiatu o kwotę 24.878,00 zł, w tym: 

- rozdział 80115 Technika §2130 – dokonuje się zwiększenia dotacji celowej z budżetu państwa o 

kwotę 12.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację programu pn. „Narodowy Program Rozwoju 

Czytelnictwa” (wydatek Zespół Szkół w Kostrzynie nad Odrą §4210 zakup materiałów i wyposażenia kwota 

5.000,00 zł, §4240 zakup materiałów i pomocy dydaktycznych kwota 7.000,00 zł), 

- rozdział 85321 Zespoły ds. orzekania o niepełnosprawności §2100 – dokonuje się zwiększenia 

dotacji celowej o kwotę 100,00 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z pomocą obywatelom Ukrainy 

(wydatek Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Gorzowie Wlkp. §4370 zakup usług kwota 100,00 zł), 

- rozdział 85508 Rodziny zastępcze – dokonuje się zwiększenia dotacji celowej z budżetu państwa o 

kwotę 12.778,00 zł na finansowanie pobytu dziecka cudzoziemskiego w pieczy zastępczej (wydatek 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gorzowie Wlkp. §3110 świadczenia społeczne). 

Na wniosek kierowników jednostek organizacyjnych powiatu dokonuje się zmian  

w planach finansowych jednostek budżetowych powiatu, w tym: 

- rozdział 75095 Pozostała działalność – dokonuje się zmniejszenia w §4210 zakup materiałów i 

wyposażenia o kwotę 1.000,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4610 koszty postępowania sądowego i 

prokuratorskiego (czynności związane z prowadzeniem postępowań egzekucyjnych), 

- rozdział 75818 Rezerwy – dokonuje się zmniejszenia rezerwy z przeznaczeniem na odprawę 

emerytalną  pracownika w Domu Pomocy Społecznej w Kamieniu Wielkim (§4010 wynagrodzenia osobowe 

pracowników), 

- rozdział 80115 Technika, rozdział 80117 Branżowe szkoły I i II stopnia, rozdział 80120 Licea 

ogólnokształcące – dokonuje się przeniesień w planie finansowym w Zespole Szkół  

w Kostrzynie nad Odrą w ramach wydatków związanych z pomocą obywatelom Ukrainy, 

- rozdział 85202 Domy pomocy społecznej – dokonuje się zmniejszenia w §4300 zakup usług 

pozostałych o kwotę 4.000,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §3020 wydatki osobowe niezaliczone do 

wynagrodzeń w Domu Pomocy Społecznej w Kamieniu Wielkim  

z przeznaczeniem na wypłaty ekwiwalentów za używanie własnej odzieży, 

- rozdział 85321 Zespoły ds. orzekania o niepełnosprawności – dokonuje się zmniejszenia  

w §4210 zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 3.415,00 z jednoczesnym zwiększeniem  

w §4430 różne opłaty i składki z przeznaczeniem na koszty utrzymania programu QNT, płace i księgowość  

w Zespole ds. Orzekania o Niepełnosprawności. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024r. Uchwała otrzymała nr 9/2024. 
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Ad. 11. Sprawy bieżące: 

 

Starosta Krzysztof Kartowicz poprosił Panią Małgorzatę Mierkiewicz o przygotowanie informacji 

dotyczących rekrutacji do szkoły oraz informację o wynikach matur. 

 

Wicestarosta Zbigniew Surma poinformował, że uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez 

Lubuski Urząd Wojewódzki w sprawie utworzenia Centrum Zdrowia 75+ w województwie lubuskim. 

Omówiono m.in. lokalizację Centrum Zdrowia 75+ , które mają wspierać osoby starsze, zapewniając 

kompleksową opiekę geriatryczna. Dyskutowano również o problemach związanych z brakiem źródeł 

finansowania inwestycji przez samorządy, o rosnącej liczbie seniorów i brakami w kadrze medycznej. 

 

Franciszek Ludniewski przedstawił odpowiedź na złożony wniosek przez członka Zarządu Andrzeja 

Legana w dniu 04.06.2024r. dotyczący poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na odcinku  ścieżki 

rowerowej poprzez zabezpieczenie  przejścia dla rowerzystów i pieszych przez drogę powiatową nr 1410F 

ul. Parkowa w miejscowości Santocko. Poinformował, że Biuro Organizacji Ruchu w dniu 10.07.2024r. 

odbyło spotkanie komisji  złożone z przedstawicieli Policji, Zarządcy drogi i Urzędu Gminy Kłodawa oraz 

Sołtysa Santocka Pana Mirosława Dawidowicza i Pana Andrzeja Legana  w celu wspólnego wypracowania 

rozwiązania i uzasadnienia zmiany stałej organizacji ruchu. Po przeprowadzeniu wizji w terenie  

i stwierdzeniu ruchu na danym odcinku drogi oraz braku zgłoszeń o kolizjach i wypadkach drogowych przez 

Policję  na drodze powiatowej 1410F ul. Parkowa (z udziałem rowerzystów) obecne zaprojektowane 

rozwiązanie przejścia sugerowanego jest bezpieczne, rowerzysta jest zobowiązany do zejścia z roweru 

przed przejazdem i ustąpieniu pierwszeństwa przejeżdżającym pojazdom poruszającym się po drodze a 

następnie przejechać na drugą stronę ścieżki. Jest to ścieżka rowerowa po której mogą poruszać się piesi, 

którzy muszą ustąpić pierwszeństwa dla nadjeżdżających rowerzystów.  Ponadto członkowie komisji 

zgłaszają do zarządcy drogi powiatowej o wszczęcie postępowania o uregulowanie prawne ogrodzenia 

znajdującego się w pasie drogowym (przesunięcie do granicy działki prywatnej oraz podcięcia gałęzi z drzew 

rosnących w obrębie przejścia sugerowanego, które ograniczają widoczność co stwarza dodatkowo 

zagrożenie dla ruchu drogowego). Proponowane wykonanie przejścia przejazdu dla rowerzystów w danym 

miejscu przez Sołtysa Pana Mirosława Dawidowicza zgodnie z nowymi przepisami i warunkami 

technicznymi wymusza na zarządcy drogi ich zastosowanie tj. przejście musi być doświetlone oraz spełniać 

wszystkie warunki techniczne. Przewidywany koszt w/w przejścia to ok. 80 000 zł. (w tym dokumentacja 

techniczna, zmiana organizacji ruchu drogowego, warunki pozwolenia na podłączenie energetyczne, 

wykonawca robót). 

Drugie przejście dotyczące przejazdu dla rowerów w m. Santocko od strony Mironic (tj. przejście 

sugerowane) znajduje się  w pobliżu łuku drogi powiatowej około 100 m.  Ścieżka rowerowa na tym odcinku 

jest z kostki betonowej do tego wąska  i z proponowanym nowym przejazdem dla rowerów wymusza od 

zarządcy drogi poszerzenia drogi tj. wybranie ze skarpy ziemi od strony po byłym cmentarzu oraz 

porozumienia z Gminą Kłodawa.  Koszt nowego przejścia ok. 150 000 zł. (w tym dokumentacja techniczna, 

zmiana organizacji ruchu drogowego , pozwolenie energetyczne, wybranie ziemi, poszerzenie ścieżki 

rowerowej).  

Trzecie przejście dla pieszych w miejscowości Mironice wniosek złożony przez Panią Monikę Piątek sołtysa 

miejscowości Mironice, która zaproponowała wyniesione przejście dla poprawy bezpieczeństwa na drodze 

powiatowej 1410F. Koszt nowego wyniesionego przejścia dla pieszych zgodnie z obowiązującymi 

warunkami ok. 150.000 zł.  

W ramach poprawy bezpieczeństwa powyższe pismo zostanie przesłane do Komendy Miejskiej Policji WRD 

w Gorzowie Wlkp. z prośbą o zwiększenie patroli w celu zwrócenia uwagi na kierowców przekraczających 

nadmierną prędkość na zdrodze powiatowej nr 1410F Kłodawa – Santocko oraz innych zagrożeniach i 
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podjęcia stosownej interwencji. Ponadto komisja wniosła do zarządcy drogi o uzupełnienie  

i ustawienie nowego znaku  drogowego na przejściu dla pieszych D-6 w m. Mironice. 

 

Pismo z dnia 10.06.2024r. Biura Organizacji Ruchu stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Radny Andrzej Legan zapytał co z problem odprowadzania wody przy wejściu do świetlicy  

w Chwalęcicach? 

 Franciszek Ludniewski poinformował, że przy sali wiejskiej w Chwalęcicach na odcinku ok 15 m 

podczas remontu drogi około 9 lat temu nie został podniesiony krawężnik stąd problem z odprowadzaniem 

wody przy wejściu do świetlicy. We współpracy z Gminą Kłodawa zadanie zostanie poprawione, tak aby nie 

było problemu z odprowadzaniem wody. 

 

Franciszek Ludniewski poinformował, że w dniu 18 czerwca 2024r. wpłynął wniosek w sprawie 

utworzenia dodatkowych przejść dla pieszych w miejscowości Wojcieszyce. 

 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej spraw bieżących. 

Starosta Krzysztof Kartowicz o godz. 13 05 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krzysztof Karwatowicz  

2. Zbigniew Surma  

3. Agnieszka Hołubowska  

4. Andrzej Legan  

5. Mariusz Śpiewanek   

 

 

Protokołowała: Adriana Gaik 


